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Aanwezig Creces Nico
D’Haese Katleen
De Clercq Jo 
De Braekeleer Luc
Dunon Diederik 
Geerseau-Desmet Nicole
Horlait Dieudonné 
Janssens Martine
Kindekens Chris
Laeremans Jan
Meulemans Vera 
Sluys Marc 
Sneyers Sarah 
Van Aken Leen 
Van Laere Sonia 
Van den Cruijce Joris 
Van den Eede Linda
Zelderloo Elke
Gedeputeerde Walter Zelderloo

Verontschuldigd Bury Katleen
Claes Ingrid
Sobrie Anne
Vander Elst Joël

Agendapunten

1 Goedkeuring van het verslag van de vorige vergadering

Het verslag wordt goedgekeurd. Mia Van der Elst verontschuldigd Anne Sobrie die haar voor de 
vergadering voor vandaag laat verontschuldigen. Zij zal vandaag het voorzitterschap waarnemen.

2 Restauratie van de Lindenmolen in het provinciedomein Halve Maan Diest



Dit agendapunt wordt toegelicht door Kristien Verwimp (dienst gebouwen) en Sofie Buggenhout 
(Monumentenwacht Vlaams-Brabant).

Jan Laeremans heeft het inspectieverslag doorgenomen en stelt vast dat deze steeds van goede 
kwaliteit zijn. Het laatste verslag dateert al van augustus 2016. Nu komt er pas een voorstel van uit te 
voeren werken. Hoe komt het dat hier zoveel tijd is overgegaan? Zulke molens zijn heel kwetsbaar, je 
moet hier snel op reageren.

Kristien Verwimp antwoordt dat een aantal zaken wel dringend zijn aangepakt. Zo is de herstelling van 
de leuning gebeurd door personeelsleden van het provinciedomein zelf, net als het fixeren van de 
hoekstijl door middel van een metalen anker. Dit was een tijdelijke oplossing, geen grondige aanpak.
Sofie Buggenhout antwoordt dat er door Monumentenwacht in 2016 wel op een aantal papier gekleefd 
is om te bepalen waar de activiteit van de klopkever zich precies bevindt. Zo hebben wij de situatie 
kunnen opvolgen en kunnen we gericht en lokaal ingrijpen. (het kleven van papier geeft inzicht op de 
zones waar de kevers uitvliegen -2maal per jaar-)

Diederik Dunon wil weten waarom we geen subsidies meer ontvangen van erfgoed Vlaanderen. 
Lieven Elst (directeur Vrije Tijd) antwoordt dat in het Onroerend erfgoeddecreet de provincies 
uitgesloten zijn om subsidies onroerend erfgoed te ontvangen vanuit Vlaanderen.

Marc Sluys wil weten wanneer men het gevaar heeft ingezien van het draaien van de molen. Was dit 
al in 2016 of pas nadien?
Kristien Verwimp antwoordt dat dit werd vastgesteld in het bouwverlof 2017. Sindsdien heeft de molen 
niet meer gedraaid.
Sofie Buggenhout antwoordt dat net na de inspectie werd gesuggereerd om enkel bij matige wind te 
draaien en zeker niet meer te malen met de molen (malen houdt in dat de stenen op elkaar gelegd 
wordt tijdens het draaien en dat er graan gemalen wordt). Na het bouwverlof 2017 werd inderdaad 
afgesproken de molen ook niet meer te laten draaien.

Leen Van Aken stelt dat de molen in Londerzeel helemaal ontmanteld moest worden.  Hoe wordt dit in 
de toekomst vermeden? 
Sofie Buggenhout antwoordt dat de aannemer een garantie van 10 jaar geeft wanneer er een 
behandeling met injecties wordt doorgevoerd.

Nico Creces wil weten of er houtsoorten bestaan waar de klopkever zich niet in zou willen huisvesten?
Sofie Buggenhout antwoordt dat dergelijke molens altijd in eik worden gebouwd, en dat is net de 
houtsoort waar de klopkever zich graag huisvest.

Jan Laeremans leest in het inspectieverslag dat er een probleem is met de beveiliging van de 
bliksemafleider. Is dit ondertussen al opgelost?
Sofie Buggenuout antwoordt dat de molen in stand Sint-andries is gezet zodat de molen niet meer het 
hoogste punt van de omgeving is. De molen is op dit moment inderdaad niet beveiligd tegen 
blikseminslag.

Jan Laeremans vindt dat er zo toch een risico wordt genomen. De bliksem kan altijd inslaan op een 
lager punt. Dit betekent dus dat de molen op dit moment niet beveiligd is tegen bliksem?
Sofie Buggenhout antwoordt dat dit inderdaad klopt.

Advies: positief

3 Voorstelling onderzoek WHY5 in opdracht van Ring TV.  
Taal met de ‘t’ van televisie
Welke rol kan regionale televisie spelen in het aanleren van taal en het bevorderen van 
integratie?

Greet Claes, directeur van RINGtv, licht dit agendapunt kort toe. 
Dit onderzoek werd ook al toegelicht in de commissie Brussel en Vlaamse Rand van het Vlaams 
parlement en op de raad van bestuur van vzw de Rand. 



Het onderzoek is gebeurd vanuit de bekommernis om de groeiende groep van anderstaligen ook te 
enthousiasmeren voor het project RINGtv.

Madeleine Janssens van WHY5 licht de resultaten van het onderzoek toe.

Jo De Clercq wil weten wat de rol van sport kan betekenen in heel het integratieverhaal?
Madeleine Janssens antwoordt dat dit niet expliciet onderzocht werd maar ze stelt wel dat sport en 
sportclubs hier een belangrijke rol in spelen.
Greet Claes antwoordt dat RINGtv twee jaar geleden de strategische keuze maakte om  een 
volwaardig sportjournaal op zondag te brengen. Om zo deze doelgroep beter te kunnen bereiken.

Marc Sluys stelt vast dat RINGtv ook meer en meer naar scholen trekt. Is dit een bewuste keuze?
Greet Claes antwoordt dat dit inderdaad klopt. We hebben vorig jaar bij de Vlaamse minister bevoegd 
voor media een project Nieuwsneuzen ingediend om tien scholen uit ons zendgebied zelf nieuws te 
laten maken. Ook twee scholen uit het Brusselse zaten in de scoop. Dit project werd in 2017 niet 
gesteund maar we zijn hier dan toch zelf mee doorgegaan met 5 scholen. Uit dit project hebben we 
vastgesteld dat er veel diversiteit en kleur in de scholen aanwezig is. Dit jaar hebben we het project 
opnieuw ingediend en werd het wel positief onthaald . De scholen die meedoen kunnen een prijs 
winnen en zelf bepalen wat ze met het geld doen. Een journalist volgt dit project in de scholen op, 
door zelf te gaan uitleggen aan welke criteria een nieuwsartikel moet voldoen. Het project heeft een 
enorm digitaal bereik bij jongeren.

Marc Sluys stelt vast dat lokale faits divers het zeer goed doen. Kijk maar naar het succes van Het 
Laatste Nieuws. Dit soort nieuws kan ook een serieuze brug maken naar anderstaligen. 
Greet Claes antwoordt dat inderdaad de lokale nieuws items (brand, ongeval,…) de meest gelezen 
items zijn op website en facebook . Met de reportages rond ‘Kieskleurig’ bijvoorbeeld doen we veel 
inspanningen maar dat levert niet altijd het gewenste bereik op. De regionale zenders hebben een 
decretale taak om gemeenschapsvormende items te brengen, dus wij doen dit dan ook.

Joris Van den Cruijce wil weten wat het bereik is van RINGtv?
Greet Claes antwoordt dat er dagelijks gemiddeld 90.000 tot 100.000 personen naar RINGtv kijken.
Dit is minder dan 20 jaar geleden, maar toen was er nog geen digitaal verhaal en was er ook niet zo’n 
groot aanbod aan nieuws en ontspanningszenders . Het zijn vooral de actieve dorpelingen die 
steevast iedere dag naar RINGtv kijken.

Joris Van den Cruijce wil weten of RINGtv dan op termijn niet in de problemen gaat komen?
Greet Claes stelt dat dit niet alleen geldt voor RINGtv maar voor alle zenders. Maar ons digitaal 
platform is wel succesvol en ook de lokale adverteerders blijven de weg vinden naar ons.

Diederik Dunon wil weten hoe groot de steekproef was binnen het onderzoek.
Madeleine Janssens antwoordt dat dit een kwalitatief onderzoek was dat de basis kan vormen voor 
een eventueel volgend kwantitatief onderzoek. Nu hebben we de basis kunnen leggen voor een 
goede vragenlijst. We hebben diepte interviews gedaan bij 24 personen gedurende 2 uren. 
Het is niet statistisch representatief maar dergelijk onderzoek is wel representatief in de diepte (men 
brengt hierdoor de stabiele fundamenten van de beleving in kaart). 
Het waren geen anekdotische personen. Het was kwalitatief-diagnostisch onderzoek dat ons in een 
eerste fase meer inzicht moet geven. 

Diederik Dunon wil weten wanneer het onderzoek werd uitgevoerd.
Madeleine Janssens antwoordt dat het onderzoek in de zomer 2017 werd uitgevoerd.

Diederik Dunon wil weten of de onderzoekers vertrouwd zijn met het onderzoek Taalbarometer 
Vlaamse Rand. 
Madeleine Janssens stelt dat het onderzoek gekend is en dat het zinvol is om de resultaten naast 
elkaar te leggen. Ze kunnen als aanvulling op elkaar bekeken worden maar hebben een heel andere 
insteek en doelstelling



Greet Claes stelt dat een aantal weken geleden de resultaten zijn bekend gemaakt door een 
bevraging van Brio bij stakeholders in de Vlaamse Rand. RINGtv kwam op de tweede plaats als 
referentiepunt voor lokaal en regionaal nieuws. 

Diederik Dunon vraagt zich af of RINGtv wel voldoende gekend is bij het grote publiek en bij 
anderstaligen in het bijzonder. 
Greet Claes antwoordt dat dit net de reden is waarom dit onderzoek wordt uitgevoerd. Het zendgebied 
bestaat  18 randgemeenten ( inclusief 6 faciliteitengemeenten) en 17 andere gemeenten. De grote 
uitdagingen liggen in deze 18, waar ook het onderzoek Taalbarometer wordt uitgevoerd. Wij werken 
aan onze naambekendheid en proberen ons nieuws zo goed mogelijk te spreiden. We zijn immers 
nooit tevreden. 

4 Rondvraag

Linda Van den Eede wil weten wanneer de volgende raadscommissie gepland is. De secretaris 
antwoordt dat er op 15 mei 2018 een raadscommissie gepland is van 13 tot 16 u waar de rapportage 
van de doelstellingen 2017 staat geagendeerd. 

Datum volgende vergadering 15 mei 2018 van 13u tot 16u
Einduur van de vergadering 14:30 uur

De secretaris, De voorzitter,

Peter Biondi Mia Van der Elst


